

That twenty Members of the House of Commons, to be designated by the House at a later date, be members of the said Committee on the part of this House;

That the Committee have power to examine and enquire into all such matters as may be referred to them by the House, and, to report from time to time, and, except when the House otherwise orders, to send for persons, papers and records, to sit while the House is sitting, to sit during periods when the House stands adjourned, to print from day to day such papers and evidence as may be ordered by them, and to delegate to sub-committees all or any of their powers except the power to report direct to the House;

That the Committee have power to adjourn from place to place within Canada; and

That a message be sent to the Senate requesting Their Honours to unite with this House for the above purpose, and to select, if the Senate deems so advisable, some of its members to act on the proposed Special Joint Committee.

Thursday, June 29, 1978

*ORDERED*,—That the following be the Members on the part of this House on the Special Joint Committee on Proposals on the Constitution of Canada be: Messrs. Beatty, Breau, Broadbent, Bussières, Caccia, Collenette, Dawson, Gauthier (*Ottawa-Vanier*), Gauthier (*Roberval*), Goodale, Guay, Hnatyshyn, Lachance, La Salle, Lawrence, Lee, MacGuigan, Miss MacDonald (*Kingston and the Islands*), Messrs. Stanfield and Whittaker; and

That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours thereof.

Friday, June 30, 1978

*ORDERED*,—That the quorum of the Special Joint Committee of the Senate and House of Commons on the Constitution of Canada be 18 members whenever a vote, resolution or other decision is taken, so long as both Houses and at least two parties are represented and that the Joint Chairmen be authorized to hold meetings, to receive evidence and authorize the printing thereof, when 7 members are present so long as both Houses and at least two parties are represented.

*ATTEST:*

*Le greffier de la Chambre des communes*

Alistair Fraser

*The Clerk of the House of Commons*

Que la Chambre des communes désigne ultérieurement vingt députés pour la représenter au sein de ce Comité;

Que le Comité soit habilité à étudier toutes les questions qui lui seront renvoyées par la Chambre et à faire enquête à leur sujet, et, à faire rapport à l'occasion, et sauf lorsque la Chambre en décidera autrement, à convoquer des personnes, à faire produire des documents et dossiers, à siéger pendant les séances et les ajournements de la Chambre, à faire imprimer au jour le jour les documents et témoignages dont il ordonne l'impression et à déléguer à des sous-comités tout ou partie de ses pouvoirs sauf celui de faire rapport directement à la Chambre;

Que le Comité soit habilité à se déplacer partout au Canada; et

Qu'un message soit transmis au Sénat invitant Leurs Honneurs à se joindre à la Chambre aux fins ci-dessus et à désigner, si cela lui paraît souhaitable, certains de ses membres pour faire partie de ce Comité mixte spécial.

Le jeudi 29 juin 1978

*IL EST ORDONNÉ*,—Que les membres devant représenter la Chambre des communes au sein du Comité mixte spécial sur la Constitution du Canada soient: Messieurs Beatty, Breau, Broadbent, Bussières, Caccia, Collenette, Dawson, Gauthier (*Ottawa-Vanier*), Gauthier (*Roberval*), Goodale, Guay, Hnatyshyn, Lachance, La Salle, Lawrence, Lee, MacGuigan et Mademoiselle MacDonald (*Kingston et les Îles*) et Messieurs Stanfield et Whittaker; et

Qu'un message soit envoyé au Sénat pour en informer Leurs Honneurs.

Le vendredi 30 juin 1978

*IL EST ORDONNÉ*,—Que le quorum du Comité mixte spécial du Sénat et de la Chambre des communes sur la Constitution du Canada soit fixé à 18 membres, à condition que les deux Chambres et qu'au moins deux partis soient représentés pour les votes, résolutions ou autres décisions et que les coprésidents soient autorisés à tenir des réunions, recevoir des témoignages et en autoriser l'impression lorsqu'au moins 7 membres sont présents, à condition que les deux Chambres et au moins deux partis soient représentés.

*ATTESTÉ:*